
Protokoll fört vid årsmöte med jakträttsinnehavarna i Brantelids m fl 
byars älgjaktområde i Bråthults bygdegård fredagen den 16 januari 2009. 
 
 
 
§ 1 Årsmötets öppnande 

Sekreteraren Bengt Jönsson hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet 
öppnat. 

 
§ 2 Ordförande för årsmötet 
 Till ordförande för årsmötet valdes Bo Johansson. 
 
§ 3 Sekreterare för årsmötet 
 Till sekreterare för årsmötet valdes Bengt Jönsson. 
 
§ 4 Justeringsmän 
 Till justeringsman för protokollet jämte ordföranden valdes Åke Simonsson. 
 
§ 5 Mötets utlysande 
 Datum för mötet är bestämd i stadgarna. Personlig kallelse är utskickad per post den 
            29.12.08. och har funnits på hemsidan sedan samma dag. Det är således 19 dagar i 
            förväg, stadgarna säger 14. 

Kallelsen godkändes.  
 
§ 6 Fastställande av röstlängd  
 Det konstaterades att alla närvarande var jakträttsinnehavare och att inga fullmakter 

hade lämnats in. Det fanns således 19 närvarande och röstberättigade 
jakträttsinnehavare på mötet. 

  
§ 7 Fastställande av dagordning 
 Dagordningen delades ut på mötet och godkändes. 
 
§ 8 Styrelsens, kassörens och revisorns berättelser för det gångna året, samt fråga om 

ansvarsfrihet för styrelsen. 
Sekreteraren redogjorde för de två arbetsdagarna i skogen. Tio torn byggdes och 
fraktades ut i skogen, pass har snitslas. 
Jakt har bedrivits under sexton jaktdagar. Sju älgar har fälts (full licens), skyttar har 
varit Olle Jansson, Michael Eliasson, Göran Björnsson och Niclas Lange, var sin kalv. 
Ebbe Eliasson kviga, Joakim Svensson och Bengt Jönsson var sin tjur. 
Jaktlaget har haft en fest. 
Styrelsen har haft fyra protokollförda möten under året.  

 Kassören Göte Johnsson redogjorde för 2008 års utgifter och inkomster. 
 Utgifterna uppgick till 12 230,50 kr och inkomsterna, inklusive 2007 års behållning  
             uppgick till 21 268,11 kr. Kassabehållning vid årets slut 9 037,61 kr. 

 Göran Björnsson hade upprättat revisionsberättelse. Kjell Olofsson läste upp den. Av 
 berättelsen framgick att räkenskaperna var väl förda och utan anmärkningar. 
 Björnsson rekommenderade årsmötet att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 2008. 

 Årsmötet beslöt att godkänna årsredovisningen och fastställde resultaträkning för  



  
2008, samt beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. Mötet 

 beslöt att kassabehållningen 9 037,61 kr överförs till 2009. 
 
§ 9 Val av ordförande för 1år 
 Till ordförande för 2009 valdes Michael Eliasson. 
 
§ 10 Val av jaktledare för 2 år. 

Till jaktledare för 2009 och 2010 valdes Michael Eliasson. 
 
§ 11 Val av 2 styrelseledamöter för 2 år 
 Till ordinarie styrelseledamöter för 2009 och 2010 valdes Bengt Jönsson och 
            Bo Johansson. 
 
§ 12 Val av 1 suppleant för 2 år 
 Till suppleant för 2009 och 2010 valdes Sven Johan Bengtsson.   
 
§ 13 Val av revisor för 1 år 
 Till revisor för 2009 valdes Göran Björnsson. 
 
§ 14 Val av ombud till kretsens årsmöte 
 Till ombud vid kretsens årsmöte valdes Michael Eliasson och Kjell Olofsson. 
 
§ 15 Fråga om anslutning av eller utträde av markområde 
 Områdets areal är för närvarande 1 619 ha. 
 Hans Rasmusen anmälde att en vän till honom var intresserad av att köpa en sjölott i 
            Sänneshult om 8,5 Ha under förutsättning att marken fick anslutas till vårt 
            äljaktsområde. Sjölotten gränsar till Ängön. Årsmötet beslöt att neka inträde med 
            motivering att sjölotten inte  tillför vårt jaktlag något. 
 
§ 16 Jaktens utövande 

Årsmötet beslöt enligt följande: 
Jakten ska starta den första lovliga dagen. 
Princip för avskjutning : Full licens. 
Jaktdagar under 2009 blir således den 12 + 13 + 14 + 17 + 18.10.09. Samling 07.30 på 
Furutångshult. Kalvjakt den 14 + 15.11.08. Samling 8.00 på Furutångshult. 
Om ytterligare jaktdagar behövs kommer dessa att annonseras på hemsidan. 
Angående tilldelningen så menade årsmötet att det skulle jobbas för en ökad 
tilldelning. Joakim Svensson påpekade att det gäller för alla att anmäla skogsskador 
och trafikolyckor. Det är de enda argumenten som biter på kretsen/länsstyrelsen.    

  
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
§ 17 Fördelning av älgkött  

Älgkött har fördelats enligt principen ¼ kalv och 1/8 vuxen (smådelslista). 
Styrelsen föreslog att ändra fördelningen till ½ kalv och 1/8 vuxen. Motiveringen är 
att vuxna älgar (under 2008 års jakt) vägde i genomsnitt 207 kg. 1/8 = 26 kg. Kalvarna 
vägde i genomsnitt 55 kg. ¼ = 14 kg, en ½ = 27 kg. Alltså mer rättvist. 
Årsmötet antog styrelsens förslag. 
Sekreteraren informerade om att ett nytt viltslakteri öppnat i Lönashult. De tar emot 
hela kroppar. Slakt kostar 150 kr/djur (inkl. besiktning) och styckningen kostar 
4 kr/kg. Årsmötet beslöt att avvakta med beslut om att byta slaktare. 
Sekreteraren informerade årsmötet om att file’listan finns på hemsidan. 

 
§ 18 Viltvård 

Årsmötet beslöt om följande arbetsdagar 2009: Den 18.4.09. och den 5.9.09. Samling 
klockan 9.00 på sågen. 
Älgbanan är bokad till söndagen den 6.9.09. mellan klockan 13.00 och 15.00. 
Årsmötet beslöt att uppdraga åt Börje Olofsson att inköpa 30 saltstenar, så att de kan 
avhämtas i Höghult (vid maskinhallen) från och med 12.4.09. 
Årsmötet konstaterade att det inte är något problem med eftersökshund. 
Bengt Jönsson, Bo Johansson, Göran Björnsson och Michael Eliasson och  
Joakim Salomonsson har tränade hundar. 
Styrelsen lade fram samma förslag som i fjor gällande närvaro på arbetsdagar. 
Årsmötet beslöt enligt styrelsens förslag.  

 
§ 19 Fastställande av avgifter 
 Arealavgift. Årsmötet beslöt enligt styrelsens förslag, 6 kr/ha, dvs. oförändrad 

arealavgift. 
Disciplinstraff. Årsmötet beslöt att avgiften ska vara oförändrad, dvs. 500 kronor. 
Arbetsdagsavgift. Årsmötet beslöt att avgiften ska vara oförändrad, 500 kronor. 

 
§ 20 Fråga om ändring av stadgarna 
 Hans Kroon påpekade att vi inte har någon revisorsuppleant. I stadgarna står det inget 

om detta. Årsmötet beslöt att ändra stadgarna så att älgjaktsområdet kan välja 
en revisorsuppleant. Ett sådant beslut kräver två tredjedels majoritet i två på varandra 
följande årsmöte. 
Årsmötet beslöt att införa revisorsuppleant (1:a valet).   

 
§ 21 Övriga frågor 

1) Sven Johans fråga från föregående årsmöte vad som som gäller om 3:e man 
klättrar upp i ett jakttorn och skadar sig. 
Sekreteraren har pratat med jaktvårdskonsulent Sven Johansson. 
Han menade att tornets ägare är ansvarig för tornet. Vem som är tornets ägare 
(jaktlaget, jakträttsinnehavaren eller markägaren) kunde han inte svara på då det 
aldrig ställts några skadeståndsanspråk på någon för detta i Sverige. 
Dock lämnade han ett antal tips för att minimera ett eventuellt 
skadeståndsanspråk. 
 
 



 
I. Kontrollera tornen med jämna mellanrum. 
II.  Låt aldrig dåliga torn stå kvar. 
III: Sätt upp varningsskyltar på tornen. 
IV. Bygg tornen så att stegen inte går att använda (lås på stegen). 
Årsmötet konstaterade att vi uppfyller punkt I och II, samt beslutade om att 
montera varnings skyltar på alla torn (III). 

2) Göran Svensson fråga från föregående årsmöte över Seidlinska, när klubben 
bildades, osv. 
Göran Björnsson hade forskat i ämnet och lämnade över en skrivelse som 
sekreteraren läste upp och som bifogas protokollet som billaga. 

3) Styrelsen menade att maten till älgfesten är dyr och föreslog att den skulle 
subventioneras med förslagsvis intäkten från arbetsavgiften. 
Årsmötet biföll styrelsens förslag. 

4) Det beslutade att kostnaden för förtäringen i samband med mötet ska tas ur kassan. 
 

§ 22 Avslutning 
Ordföranden tackade mötesdeltagarna och förklarade årsmötet avslutat.  
19 personer deltog i årsmötet. 
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